
 
 
 

 

 

Kårstyrelsen 

Protokoll styrelsemöte 2020-04-15 
      

     § 57 – 42 
 

 

Deltagare  Malena Beijer, ordförande 

Örjan Berglin 

Lenita Jällhage 

Eva Kindbladh 

Helena Paues 

Pim Rathsman  

Rolf Wassberg, sekreterare 

 

Douglas Björklund, deltog ej 

Ludvig Heed, deltog ej 

 

 

 

§ 57 

 

Ordförande Malena Beijer hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

Mötet genomfördes på nätet via Zoom. 

 

 

 

 

Mötet öppnas 

§ 58 

 

Till att, jämte ordföranden, justera mötets protokoll utsågs Lenita 

Jällhage 

 

 

 

 

Val justerare 

§ 59 

 

Föreslagen dagordning för sammanträdet godkändes. 

 

 

 

 

Godkännande av 

dagordning 

§ 60 

 

Protokoll från kårstyrelsens sammanträde 2020-03-16 godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

 

 

 

 

Föregående protokoll  



 
 
 

 

 

§ 61 

 

Styrelsen diskuterade hur Coronapandemin påverkar kårens 

verksamhet. 

 

Styrelsen beslutade att alla scoutmöten skall ske utomhus samt att inga 

övernattningar i stuga eller tält skall genomföras. Övernattning i tält 

eller vindskydd kan få förekomma om man är ensam. 

Istället för planerade övernattningar bör dagsarrangemang utomhus 

genomföras. 

 

 

 

 

Corona 

§ 62 

 

Beslut om kåravslutningens genomförande kommer att fattas på AL-

mötet 17/5. 

 

I stort sett är aktiviteterna under kontroll. 

 

 

 

 

Kåravslutning 

§ 63 

  

Styrelsen utsåg  

Bo Nykvist 

till bychef för Kärrtorps scoutkår för sommarens kretsläger. 

 

 

 

 

Explorer 2020 

§ 64 

 

På avdelningsledarmötet 17 maj kommer följande ärenden att tas upp: 

kåravslutningen 

höstens ledarsituation 

vilka scouter går upp till ny avdelning 

arbetsgrupper 

kretslägret Explorer 2020 

 

 

 

 

AL-möte 17/5 

§ 65 

 

Ekonomiansvariga Eva Kindbladh rapporterade om kårens ekonomiska 

situation: 

ekonomin är stadig; bidrag och lägeravgifter har börjat droppa in. 

Budgeten skall uppdateras till nästa kårstyrelsemöte på grund av det 

inställda Valborgsfirandet. 

 

 

 

Ekonomi 



 
 
 

 

Kontrollmätning av lokalen skall genomföras inför hyresförhandlingar. 

 

 

 

§ 66 

 

Kåren har, föga förvånande, inte fått polistillstånd för att genomföra 

Valborgsfirandet som planerat. Arrangemanget måste således ställas 

in. 

 

Malena Beijer, Örjan Berglin och Helena Paues undersöker 

möjligheterna att genomföra ett ”Virtualborg”, en sändning från 

Fräkenbotten med eld och en liten kör. 

 

 

 

 

Valborg 

§ 67 

 

Alla planerade inköp inför Valborg är pausade. 

 

Webbgruppen har möte söndag 19 april. 

 

Ett första basarmöte bör ske före sommaren. 

 

 

 

 

Övriga arbetsgrupper 

§ 68 

 

Handdukarna på toaletterna i scoutlokalen har bytts ut mot 

pappershanddukar. 

 

Samtal förs med hyresvärden om nödvändiga reparationer på 

Fräkenbotten. 

 

 

 

 

Övriga frågor 

§ 69 

 

Nästa kårstyrelsemöte sker 14 maj klockan 18.30 hos Örjan Berglin. 

 

 

 

 

Nästa möte 

§ 70 

 

Ordförande Malena Beijer tackade alla närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Mötet avslutas 

  

  

  

   



 
 
 

 

   

Rolf Wassberg 

Sekreterare 

  

   

   

   

   

Malena Beijer 

Ordförande 

 

 Lenita Jällhage 

Justerare 

 

 


